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• Helyszíni bevizsgálás, gyári műszerekkel. 
• Javítás, csak eredeti új alkatrészekkel. 
• Kölcsönkészülék biztosítása 

a javítás idejére. 
• 6 hónap garancia 

a javított egységekre. 
• Garanciális készülék, tartozék, 

javítás, (gar. csere, akkumulátor, 
220 V-os töltő) 

Telefon: 62/422-391 
mobil: 30/903-0255. 

A polgármesternek elege lett a feljelentésekből 

Minden döntést 
megvizsgáltat Bartha? 

Bar tha László, Szeged po lgármeste-
re az t f o n t o l g a t j a , f e l k é r i a Szegedi 
Város i Ügyészséget, h o g y a szervezet 
v izsgá l ja meg az ö n k o r m á n y z a t 1990 
ó t a hozo t t dön tése i t . B a r t h a remé l i , 
h o g y az ü g y é s z i v i z s g á l a t o k v é g e t 
v e t h e t n e k a z é v e k ó ta h a l l h a t ó , és 
s z e r i n t e m e g a l a p o z a t l a n p l e t y k á k -
n a k . A po lgá rmes te r e lőbb a Város-
k é p Kf t . p r i va t i zác ió jáva l kapcsolatos 
i r a t oka t kü ld i k iv izsgá lásra az ügyé-
szeknek , m a j d ped ig az összes o l y a n 
ö n k o r m á n y z a t i dön tés t , h a t á r o z a t o t , 
a m e l y e k r ő l az é v e k so rán p l e t y k á k , 
t a l á l g a t á s o k s z ü l e t t e k a v á r o s b a n . 
Bar tha László ezzel a döntésével meg 
a k a r j a a k a d á l y o z n i , h o g y a Szege-
dé r t Egyesület e lérve cél ját, le járassa 
a megyeszékhe lye t . 

A közelmúltban két ügyben is feljelentést 
tett a Szegedi Városi Ügyészségen a Szege-
dért Egyesület. A civil szervezet mind a 
kettőben különböző bűncselekményekkel 
vádolta meg Szeged önkormányzatát és 
több önkormányzati képviselőt. 

- Úgy érzem, nem mehetek el tovább szó 
nélkül amellett a lejáratási kampány mellett, 
amit a Szegedért Egyesület folytat - kom-
mentálta a szegedi önkormányzat 10 éves 
történetében eddig még példa nélküli felje-
lentéseket Bartha László polgármester. -
Éppen ezért úgy döntöttem, hogy meg-
előzvén a Szegedért Egyesület következő 
vádaskodásait, felkérem a Szegedi Városi 
Ügyészséget, vizsgálja át azokat a vitatott 

dokumentumokat, amelyeket az önkor-
mányzat döntései nyomán születtek. 
Elsőként a Városkép Kft. privatizációjával 
kapcsolatos összes dokumentumot küldjük 
át az ügyészeknek, mert úgy értesültem, 
hogy a Szegedért Egyesület most éppen eb-
ben a ügyben kezdi meg rágalomhadjáratát 
- nyilatkozta a Délmagyarországnak Bartha 
László. Majd így folytatta: 

- Ezt követően átkerül a Szegedi Városi 
Ügyészségre minden olyan, 1990 óta meg-
hozott önkormányzati döntés dokumentum-
anyaga, amelyet az évek során támadtak, ki-
fogásoltak különböző fórumokon. Ezen ese-
tek egy része már elévült, ám önkormányza-
tunk vezetésében teljes az egyetértés - ettől 
függetlenül véleményezze a korábbi határo-
zatokat az ügyészség, s kerüljön végre pont 
minden pletykákkal, szóbeszédekkel híressé 
vált ügy végére. Mert ma már tűrhetetlen az 
az állapot, hogy miközben Szeged városa -
mint azt pontos statisztikai számok is tükrö-
zik - hazánk egyik legdinamikusabban 
fejlődő települése, a Szegedért Egyesület 
Csongrád megye székhelyének lejáratását 
tűzte ki célul. 

- Ezt mint polgármester már csak azért 
sem engedhetem tovább, mert máig érezhet-
jük, hogy mekkora kárt okozott Szegednek, 
amikor néhány éve elkeresztelték - hozzáte-
szem, akkor is alaptalanul - a bűn városá-
nak. Szeged jó hírének védelme az önkor-
mányzat alapvető kötelessége, és ennek ér-
dekében mindent meg is fog tenni a jelenlegi 
városvezetés - jelentette ki Bartha László. 

Bátyi Zoltán 

Roham 
az egyetemen 
Megszállták a frissen beirat-
kozott egyetemisták a Sze-
gedi Hallgatói Szolgáltató 
Irodát, ahol az ingyenes uta-
zásra jogosító bérleteket és a 
tankönyvcsekkeket vehették 
át a felsőoktatási intézmé-
nyek diákjai. 

4. oldal 

Több lakás épül , 
mint tava ly 
Az első félévben Csongrád 
megyében 225 új lakást vet-
tek használatba, 30 százalék-
kal többet, mint az előző év 
hasonló időszakában. A nö-
vekedési ütem azonban így 
is kisebb az országosnál. 

7. oldal 

Stressz: 
árt és használ 

A tudósok rájöttek, hogyan 
fejt ki pozitív élettani hatást 
a stressz, a hétköznapok 
összevisszaságában kiala-
kult, feszült idegállapot: a 
vérben kiváló hormonok nö-
velik szellemi teljesítőképes-
ségünket. 

9. oldal 

Megszűnhet 
a há lapénz 

Munka tá r sunk tó l 
A kórháztörvény hála-

pénzt érintő részének megal-
kotói szerint a reform alkal-
mas lenne az egészségügy-
ben uralkodó paraszolvencia 
fölszámolására. Persze mind-
ez csak akkor lehetséges, ha 
a mostaninál jobban megfize-
tik az orvosokat. Erre viszont 
csak akkor futja majd, ha az 
egészségügy a jelenleginél 
számottevően nagyobb ösz-
szegből gazdálkodhat. 

Ha az orvosok maguk köt-
nek szerződést a kórházakkal 
és rendelőintézetekkel, az 
egészségbiztosító kifizeti a 
gyógyítómunkáért járó össze-
get - mondta a hálapénz 
megszüntetését célzó jogsza-
bályról Mikola István egész-
ségügyi miniszter. A tervezet 
szerint az orvos maga álla-
podna meg az egészségbizto-
sítóval munkája ellenérté-
kéről, azaz: saját árait érvé-
nyesítené. Dr. Gaál István, a 
szegedi rendelőintézet igaz-
gatója nem reméli, hogy 
jövőre több pénz jut az 
egészségügyi tárcának. Má-
sok úgy ítélik meg, a vállal-
kozó orvosok munkáját to-
vábbra sem tudják majd meg-
fizetni. 

(Cikkünk a 6. oldalon.) 

Szőlősgazdák levele a kormánynak 

Homokháton 
a nepperektől félnek 

Hol v a n már a tava l y i szőlő Ásot tha lmon? (Fotó: Gyenes Kálmán) 

A Csongrádi Hegyközség 
területén több mint ötszáz 
család foglakozik szőlőter-
mesztéssel . A szőlészet 
ezen családok egyik fontos 
megélhetési forrása, amely 
most veszni látszik. Többek 
között erről tájékoztatta Gu-
lyás Ferenc hegyközségi el-
nök Orbán Viktor miniszte-
relnököt, Vonza András 
földművelésügyi és vidék-
fejlesztési minisztert, vala-
mint Varga Mihály pénz-
ügyminisztert abban a levél-
ben, melyet Csongrádról 
tegnap délután küldött el a 

két szaktárcához, valamint a 
kancelláriára. A segítség-
kérő gondolatokat aláírásá-
val megerősítette Vincze 
László országgyűlési képvi-
selő, valamint a Molnár Jó-
zsef polgármestert tel jes 
jogkörrel helyettesítő Gyo-
vai Gáspár csongrádi alpol-
gármester. Levelükben a la-
punk tegnapi számában 
megjelent cikkben ismerte-
tett tényeket jórészt felso-
rolták, miszerint a hazai 
borpiacon mutatkozó túl-
kínálatot a nagy mennyiség-
ben importált olasz bor is 

erősíti. A levélírók a sző-
lőtermelők nevében elsősor-
ban a mintegy 120 millió 
forint értékben várhatóan 
tőkén maradó csongrádi 
szőlőtermés megmentésére 
kérték a kormányt, de nem 
feledkeztek meg az ágazat-
ban tapasztalható általános 
problémákról sem. 

Csongrád megye más 
hegyközségeiben a neppe-
rektől és a rossz időtől tarta-
nak a legjobban a gazdák. 

( Összeállításunk 
a 3. oldalon.) 

M. Sz. J. 

Ki rá ly Imre és családja a Csillag tér egy i k pane l jének t ized ik emeletén v á r j a 
a fűtési szezon kezdetét . (Fotó: Gyenes Kálmán) 

Munka tá r sunk tó l 
A váratlanul hidegre for-

dult időjárás ellenére a 
távfűtött lakásokban és a 
közintézményekben még 
nem fűtenek. A több ezer la-
kás mellett hidegek marad-
tak a radiátorok a bölcsődék-
ben, óvodákban, iskolákban, 
a klinikákon, a kórházakban 
és valamennyi hivatalban. A 
fűtési szezon kezdetéig való-
színűleg hidegek is marad-
nak a fűtőtestek, bár több 

bölcsődében és óvodában 
tegnap reggel már néhány 
órára bekapcsolták a kazáno-
kat. A fűtési szezon hivata-
losan október 15-én kez-
dődik, addig szinte minde-
nütt el kell viselni a kelle-
metlen hideget. A távhőszol-
gáltatás feltételeit egyébként 
mindenütt helyi rendeletek 
szabályozzák. A szolgáltató 
a távfűtést akkor köteles 
megkezdeni, ha a napi át-
laghőmérséklet 10 Celsius-

fok alá csökken, vagy két 
egymást követő napon 12 
fok alá süllyed a hőmérsék-
let. A központi fűtéses épü-
letekben lakóknak a hét vé-
géig várniuk kell a jobb 
időre, ugyanis csak a hét 
második felében érkezik tér-
ségünkbe a meleg. A szak-
ember szerint már máskor is 
előfordult, hogy hirtelen kel-
lemetlen hideg ősz váltotta a 
meleg nyarat. 

(írásunk a 5. oldalon.) 

Éttermek, k á v é z ó k , üz letek, szál loda - mindez a M i l l enn ium úszóházon. 
(Fotó: Karnok Csaba) 

Munka tá rsunk tó l 
Tápén épül Európa második legnagyobb 

úszóháza, a Millennium. A négy emelet 
magas úszómű két uszály összeszerelésével 
készül, s több étterem, bár, üzlet, klub ott-
hona lesz - helyet kap rajta egy 39 szobás, 
három lakosztályos, báltermes szálloda is. 

A Millennium lassan félkész állapotba 
kerül: a főfedélzet már a helyén van, akár-
csak az acél főfalak és a tartóváz. A szerke-

zetkész konstrukció műszaki átadása októ-
berben várható. 

A rossz idő hátráltatja a munkát, de a 
tempó így is feszített, hiszen a tervek sze-
rint az óriási úszóházat 2002 áprilisában 
vontatják majd helyére, a Belvárosi híd lá-
bához. A nagyközönség előtt május elsején, 
a munka ünnepén nyílik meg a Millennium 
úszóház. 

(Részletek az 5. oldalon.) 

A napsütés emelheti a lakásokban a hőmérsékletet 

Didereg az ország 

Májusban nyílik az úszá város 

Négy emelet a Tiszán 


